
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING BVH  6 april  2022. 
 

 
Aanwezig:     15 BVH leden en 5 Bestuursleden 
Bestuursleden: Marcus Arndt (voorzitter), Anja van Nielen (secretariaat)  
                           Johan van Donkelaar, (penningmeester / ledenadm.),  
                           Ricardo Rutten (wedstrijdzaken),  Adrie Gorter (Algemene zaken).                            
                                                                                                                                   
 Afwezig Jeugdzaken:   
 
 1.  Opening door de voorzitter. 
 
      Marcus opent om 18.30 de vergadering en heet de aanwezige leden hartelijk welkom. 
 
 2.  Bestuurs mededelingen: 
 
    - Door de heersende corona maatregelen zijn de leagues de afgelopen 3 seizoenen, voor langere 
      periodes onderbroken geweest; hetgeen weer veel extra werk met zich mee heeft gebracht om ze 
      ook weer op te starten om ze nog enigszins naar behoren te kunnen spelen. Ook voor het 
      financiële plaatje heeft dit gevolgen. De onzekerheden die dit alles met zich mee brengt en 
      gebracht heeft, zowel voor het bowlinghuis, als voor de leden en het bestuur. 
      Het bestuur heeft respect en wil iedereen hartelijk danken voor hun inzet en begrip.  
 
    - Door het zeer geringe aantal jeugdleden (5), waarvan er 3 speelgerechtigd zijn om in de  
      seniorenleague te spelen,  heeft het bestuur besloten om de jeugdafdeling van de  
      BVH, in augustus 2021, op te heffen. 
 
    - Aan het begin van het seizoen heeft ieder BVH lid een lijst ter goedkeuring getekend voor de 
      vermelding van hun naam op de league uitslagen lijst en het  doorsturen van uitslagen naar de  
      NBF aan het einde van het seizoen. Dit in verband met de wet op de privacy. 
 
    - In verband met de wet ter bescherming persoonsgegevens, de privacy wetgeving, A.V.G.,  
      Algemene Verordening Gegevensbescherming, dienen de statuten, de Verenigingsakte, van de 
      BVH hierop aangepast en notarieel vastgelegd te worden. Hierin opgenomen is o.a. dat het bestuur 
      niet, doch afzonderlijk, aansprakelijk gesteld kan worden voor frauduleuze handelingen. 
      Hiervoor heeft het bestuur de goedkeuring van de ALV nodig. 
      Voor wie de gewijzigde statuten wil inzien, zij kunnen contact opnemen met de Voorzitter /    
      Ledenadministratie. 
 
    - Een andere verplichting is;  
      De BVH dient in het U.B.O. register van de Kamer van Koophandel ingeschreven te staan. 
      Dit is een Europese overéénstemming ter bescherming tegen witwassen en frauduleuze praktijken. 
      Inmiddels heeft de  BVH aan deze verplichting voldaan. 
 
    - Onze vereniging telt een aantal dubbelleden die geen afdracht aan de BVH betalen; 
      andere verenigingen berekenen 15 euro door aan deze leden.  
      Ook een extra bijdrage voor de Verenigingskampioenschappen en Huistoernooien zou 
      voor deze leden bespreekbaar moeten zijn! 
      Wat is de mening van de leden van deze ALV hierover?  
 
 



    Opmerking:  
    Ed vd. Blom; De BVH afdracht word wel betaald; de contributie is geen complete NBF afdracht. 
                           Op het inschrijfformulier staat dat de betaling inclusief de BVH afdracht is. 
    Bestuur; Sinds 2016 is er geen afdracht naar de BVH in rekening gebracht. 
    Ben Penninkhof; Voor kampioenschappen moet betaald worden; 15 euro. Wanneer de afdracht 
    aan de BVH is voldaan blijft het  ook voor de dubbelleden 15 euro. 
        
  3. Ingekomen stukken tot  6 april  2022 . 

 
    -  Ed.vd. Blom Heeft een vraag over het telefoonbeleid tijdens Toernooien en de Huisleagues? 
       Het bestuur heeft dit intern besproken en is van mening dat, alleen bij officiële  wedstrijden 
       de telefoon geoorloofd  is, mits de wedstrijdleiding hiervan op de hoogt is gesteld. 
       Gedurende de huisleague is handhaven lastig; het bekijken voetbalwedstrijden, darts of  andere                                 
s      porten, tijdens de league, valt onder de fatsoensregel van de speler. 

   
    4.  Notulen voorgaande A.L.V.  

 
 De notulen van 28 mei 2019 worden goedgekeurd. 
 Het verzoek van Leo Roseboom om de leagues eerder te beginnen word afgewezen. 
 
 

5.  Goedkeuring jaarverslagen diverse bestuursleden. 
 
1. Voorzitter 
2. Wedstrijdzaken 
3. Secretaris 
4. Penningmeester / Ledenadministratie 

 
 
 6.  Goedkeuring balans 2018 - 2019 en 2019 - 2020: 
 
       Toelichting financieel jaarverslag 2018-2019 en 2019-2020.  
       De kascontrolecommissie heeft de jaarverslagen afgerond en goedgekeurd. 
       Vanwege corona is er op boekhoudkundig gebied weinig gebeurd. 
 
       Voor enkele leden is het betalen van de contributie aan het begin van het nieuwe seizoen,  
       dit is de afdracht aan de NBF en het BVH lidmaatschap, nog altijd niet duidelijk.  
       De contributie staat los van de maandelijkse te betalen baanhuur. 
       
      
  7.  Aanstellen nieuwe kascontrolecommissie. 
   
        In 2019 hebben Diana Stok en Peter vd. Oever de kascontrole gedaan. 
        De jaarboeken zijn ingezien en gecontroleerd en worden door hun goedgekeurd.  
        Het jaar 2020 - 2021 moet nog ingezien worden; gevolgd door het nog lopende jaar 2021 - 2022. 

  De volledig nieuwe kascontrolecommissie zal bestaan uit Ed vd. Blom en Rob Gorter.      
   
  Het geld dat binnenkomt van/via de Vriendenloterij komt ten goede aan de leden. 
  Ricardo: Toernooien komen moeilijk meer van de grond, daarom wil ik tijdens de leagues,  
  met aanstaande feestdagen, af en toe prijsjes uitdelen. 



 
  8.  Aftreden huidig bestuur, verkiezing nieuw bestuur. 

 
Aftredende bestuursleden: Marcus Arndt, Adrie Gorter, Ricardo Rutten. 

       Marcus Arndt (de voorzitter treed op 31 juli 2022 af).  
       Marcus blijft wel als bestuurslid aan, doch gaat zich meer op ledenwerving richten. 
       Bij de ALV leden is voor deze functie geen interesse. Het bestuur heeft hier al rekening mee 
       gehouden en draagt Johan van Donkelaar voor als de nieuwe voorzitter. 
       De ALV leden zijn het hier mee eens. Johan neemt per 1 augustus 2022 de functie van  
       voorzitter van Marcus over. De post Ledenadministratie / Penningmeester, die nu vrij komt,  
       gaat door Adrie en Wesley Gorter ingevuld worden. Ook hier hebben de ALV leden geen  
       bezwaar tegen. 
 
   9.   Pauze ! 
  
          Door het vlotte verloop van de vergadering komt de pauze te vervallen. 
 
 

10.  Beantwoorden van ontvangen vragen door het oude bestuur. 
 
         Er zijn geen vragen binnen gekomen. 
 
         Toevoeging: 
         Op het NK  65+ in 2020 is in de C-klasse Ben Penninkhof Nederlands Kampioen 
         geworden. 
         Inmiddels is hij door het bestuur al in het zonnetje gezet. 
 
 
11.  Rondvraag. 
      
        Aïda Marlin, Ricardo Rutten. 
        Aïda;  De informatie van de Verenigingskampioenschappen is alleen via facebook te volgen. 
                   Er zijn ook leden die geen facebook hebben. 
        Ricardo / Ben Penninkhof; Volgend jaar kan dit weer wel. We zijn er druk mee bezig om dit voor 
                   ieder lid weer zichtbaar te maken.  
        Ricardo; Vraagt de leden of zij ideeën hebben voor de opzet van een huistoernooi?  
        Dino Bosch; In het verleden was een Kersttoernooi altijd wel leuk.      
 
 

12. Sluiting door de voorzitter.  
 

         Met een woord van dank naar de ALV leden en het bowlinghuis rond, voorzitter Marcus,  
         de vergadering voor de laatste keer om 19.15  af.  
 

 

 


